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Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
737 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:  Finn Marqvardsen (FMA) og  
                                      Torben Sørensen (TAS) 
    
Fra administrationen:    Torben Thygesen (TTH) og 
                                      Søren Steen Kindberg (SSK)  
 
Fra afdelingen:              21 beboere 

Dag og år: 
Torsdag, den 7. marts 2024, kl. 19.00 på Hol-
ger Drachmanns Gade 1  
Afdelingsmøde for afd. 49 (Vandtårnsvænget 
2-28) 

Gurli Nygaard bød velkommen og foreslog FMA som diri-
gent. 
 

  
 

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet 

og gennemgik dagsordenen.   
 

 FMA blev valgt som dirigent 
 
 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste 
møde. 

 

Beretning enstemmigt godkendt. 
Beretning vedlagt. 
 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

 TTH gennemgik forslaget til næste års driftsbudget 
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt 
orienterede om det afsluttede regnskab. 

 
Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejeforøgelse 
 
Stigningen i år kan hovedsageligt forklares ved flere udgif-
ter til offentlige og andre faste udgifter, mere henlæggelse 
til planlagt vedligeholdelse samt afvikling af overført under-
skud fra tidligere år. 
 
Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig husleje-
forøgelse på 81,09 kr. pr. m2 (eller ca. 675 kr. pr. måned 
for et gennemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gæl-
dende fra 1.juli 2024. 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Ingen indkomne forslag. 

 
Modtaget under mødet: 
 

1. Ændringsforslag jfr vedlagte bilag  
 
 
 

  
 
 
 
Budgettet er godkendt med de ændringer 
der er godkendt i nedennævnte ændrings-
forslag til budgettet – som ikke vil medfører 
ændret huslejestigning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 

1. Forslag godkendt 

Pkt. 4 Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - 
Indkomne forslag: 

  
Fra administrationen er der indgået følgende forslag: 

1. Forslag omkring lademulighed i afdelingen, jf. 
vedlagte bilag  

 

  
 
 
 

1. Forslag godkendt 
 

Pkt. 5 Valg af formand: 
 På valg: Gurli Nygaard 
 

  
Valgt til formand: 
Gurli Nygaard 
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Pkt. 6 Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og 

suppleanter 
           På valg:   Jens Nielsen (Modtager ikke genvalg)                             
           Henning Bendiksen (Har forladt bestyrelsen) 
 
 
 Valg til suppleanter: 
 På valg: Holger Nørgaard og Benny Clausen  
 
 

  
 
 
Valgt til afdelingsbestyrelse:  
Benny Clausen  (2 år) 
Elisabeth Andersen  (1 år) 
 
 
Valgt til suppleanter: 

1. suppl.: Christian Ravn Jensen 
2. suppl.:  Ulla Asmussen 

 

Pkt. 7 Eventuelt  
 
 Vedr. det nye opdateringssystem UHABI 

 
 
 
 
 
Vedr. regnskab 2022/23 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Festudvalg 
 
 
 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 21.00 

  
 
TTH informerede kort om det nye opdate-
ringssystem UHABI, hvor beboerne kan se 
og opdatere de oplysninger der er registre-
ret på dem som lejere. 
 
 
Der blev stillet stor tvivl om / mistillid til 
bl.a. årsregnskabet 2022/23 m.m., derfor af-
holder administration regnskabsmøde med 
afdelingsbestyrelsen og efterfølgende et af-
delingsmøde hvor administrationen (økono-
miafdelingen – direktionen – Inge Kristen-
sen og Lars Blædel Riemann) stiller sig til 
rådighed for gennemgang af årsregnskabet 
m.m. og til rådighed for spørgsmål hertil 
samt afdelingens økonomi generelt. 
 
 
Der blev nedsat et festudvalg 

 


